

Hallituksen kokous 6/2023

23.4. klo 12:00

Kokoustila Groudon, Leppäsuonkatu 11

Läsnä:

Lotta Sainio, puheenjohtaja

Taina Hilliaho, sihteeri

Reetta Lehto

Helen Tirkkonen

Emma Kamutta

Elsa Pakkanen

Aarni Manninen (saapuu kohdassa 11)

1. Kokouksen avaaminen

Avataan kokous ajassa 12:02.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Työjärjestyksen hyväksyminen

Muutetaan kohdan 8.3 otsikon päivämäärä oikeaksi. Hyväksytään työjärjestys tehdyin muutoksin.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pakkanen ja Lehto ehdottavat itseään pöytäkirjantarkastajiksi. Ei muita ehdokkaita. Valitaan heidät pöytäkirjantarkastajiksi.

5. Ilmoitusasiat

Sainio ilmoittaa, että Alina-salin varauskierros alkaa huomenna 24.4.

Sainio oli tilajakoinfossa. Pitää täyttää tilanjakokysely ja tehdä tilanjakohakemus. Matlulta saa ohjeita. Uusi tilanjako tehdään kaudelle 2024-2026.

Lehto ilmoittaa, että yhteistreenitilojen haku Arabian nuorisotalolta päättyy 28.4.

6. Uuden produktion kuulumiset

Rahaa on. On tullut yksi käsisvastaavahakemus ja yksi tuotantovastaavahakemus. Kanneltalosta ei ole kuulunut mitään eikä olla kysytty.

7. Menneet tapahtumat

7.1 Yhdistyksen vuosikokous

Oli 3.4. ja siellä oli 11 ihmistä.

7.2 Karonkka

Oli 16.4. ja 27 osallistujaa. Hyvä tiskiharja. Paremmat bileet.

7.3 Muut menneet tapahtumat

Excu Viikki-speksiin 31.3. siellä oli 18 osallistujaa.

Excu Teekkarispeksiin 17.4. ja 11 osallistujaa.

## 8. Tulevat tapahtumat

### 8.1 Produktion yleinen palaute- ja keskustelutilaisuus

Tapautuu tänään, budjetoidaan 10 euroa. Hyväksytään budjetointi.

### 8.2 Ylimääräinen yhdistyksen kokous

Sainio ehdottaa, että hallitus kutsuu koolle ylimääräisen yhdistyksen kokouksen 23.5. klo 18:00.

Ehdotusta kannatetaan ja se hyväksytään.

Käsitellään Sainion ehdotusta tulevan ylimääräisen yhdistyksen kokouksen esityslistaksi. Ehdotusta kannatetaan, joten se hyväksytään muutoksitta.

### 8.3 KJYV 28.4.

On. Pitäisi keksiä joku teema. Sainio on rastivastaava. Pakkanen haluaa mainostaa taustatiimejä.

### 8.4 Muut tulevat tapahtumat

Speksinkatseluilta on varmaan kesäkuussa. Toukokuulle kaivataan hupitoimintaa. Tirkkonen aikoo järjestää käsistyöpajan toukokuussa. Jee.

## 9. Talous

Kulukorvattavaa:

\_\_\_\_\_ Karonkan tarjoilut, 52,02 €

\_\_\_\_\_, Puvustusta ja pastilleja, 20,75 €

\_\_\_\_\_, Sivistyksen vuokra, 120,00 €

\_\_\_\_\_, Somemainokset instagramiin, 14,00 €

\_\_\_\_\_, kämppäaprot ja kaatajaiset, 39,93 €

Hyväksytään kulukorvaukset.

Laskut maksettu:

Teekkarispeksi ry, 176,00 €

Suomen Yhteiskoulun Oy, 10 135,00 €

Loimu on maksanu sponssin 300 € ja TEK 410 € ja Kide.appilta on tullut rahat lipuista.

Excuilijoilta on laskuja maksamatta ;/

## 10. Jäsenasiat

Ei uusia jäsenhakemuksia.

## 11. Muut esille tulevat asiat

Sainio kertoo ajatuksen link treen tekemisestä.

Lehto miettii, että varastoreissu pitäisi järjestää vapun jälkeen.

Lehdolla on ideoita viestintään.

Manninen saapuu.

Lehto ehdottaa produktiokohtaista sähköpostilistaa, jossa voidaan tiedottaa esim. tapahtumista.

Omia tapahtumia voisi mainostaa myös Instagramissa. Eli Lehto ehdottaa monikanavaisuutta viestintään. Seuraavaan produktion voisi hankkia sometiimin osana markkinointia.

Pakkanen kertoo, että yhdenvertaisuuslomakkeelle ei ole tullut yhteydenottoja produktion aikana.

Alumnien seuraava pöhinätapaaminen on 8.5.

Kamutta innostuu pöhinästä ja kertoo, että HYYn ympäristövaliokunnassa on ympäristöpöhinää ja

Kamutta on päässyt ns. piireihin eli sähköpostilistalle ja tapaaminenkin on ehkä tulossa!!!

Ympäristöasioiden miettimistä speksissä on siirretty kalenterissa eteenpäin.

Flow-festareille kerätään porukkaa talkoilemaan.

## 12. Seuraava kokous

On joskus, Sainio lähettää kyselyn.

## 13. Kokouksen päättäminen

Päätetään kokous ajassa 13:53.